
Planering och förvaltning för hållbar utveckling av stadslandskapet,
tillämpningskurs
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 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Avancerad   
Kursledare = Kristina Regnell 

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2019-01-13   -   2019-02-03 
Antal svar 15
Studentantal 21
Svarsfrekvens 71 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,4 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 9
5: 6
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,1 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 11
5: 3
Har ingen uppfattning: 0



3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,7 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 4
5: 11
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 3
4: 3
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 8
5: 5
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,8 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 1
5: 12



Har ingen uppfattning: 1

7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 2
4: 5
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 0
4: 7
5: 8
Har ingen uppfattning: 0

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 15 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 1
3: 1
4: 3
5: 10
Har ingen uppfattning: 0

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).

 



 
Antal svar: 15 
Medel: 2,8 
Median: 3 

1: 1
2: 3
3: 7
4: 0
5: 1
Har ingen uppfattning: 3

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 15 
Medel: 2,3 
Median: 2 

1: 2
2: 9
3: 2
4: 2
5: 0
Har ingen uppfattning: 0

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 15 
Medel: 35,3 
Median: 36-45 

≤5: 0
6-15: 0
16-25: 0
26-35: 7
36-45: 8
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 0

Kursledarens kommentarer
Kursens upplägg: 

Kursen är en projektkurs med ett grupparbete som löper över hela kursperioden. I år var vi 22 studenter och 5
grupper. Kursen inleddes med en heldag i Helsingborg som vi arbetade med i år. Kursens tre första veckor innehöll
viss egen tid för att starta upp projektarbetet men också en rad inspirationsföreläsningar samt föreläsningar och
övningar med fokus på metod. Vi har ett handledningstillfälle med fokus på metod och en delpresentation med
inbjudna kritiker.

Under kursens gång för nedtecknar studenterna viktiga händelser och intressanta vändningar i projektet i sin
processdagbok. Kursen avslutas med att projekten presenterades i Helsingborg innan jul och med inlämning av
skriftlig projektrapport samt en individuell reflektion efter jul.



Studenternas kommentarer: 

Studenterna uppskattar upplägget, framförallt att vi har arbetat så nära praktiken och Helsingborg stad. Viss rörighet
har uppfattats då vi både använt Canvas, Slunik och Facebook i kommunikation med studenterna. Canvas har varit
nytt för både lärare och studenter, där har vi en del finurligheter kvar att upptäcka! Metodföreläsningarna verkar
annars ha varit det som studenterna haft svårast att förhålla sig till och någon önskade bättre kopplingar mellan
metodlitteratur, metodföreläsningar och projektet. Samtidigt anser någon att metodföreläsningarna varit det bästa
med kursen.

Fler påpekar dock det största värdet som: att arbeta praktiskt mot en kommun, täta handledningstillfällen med flera
lärare, samtalsklimatet och att det var så fritt att bygga upp projektidén. Nackdelar med kursen kan sammanfattas:
svårt att få en uppfattning om omfattningen av projektet samt rapporten, kursledarna hade inte läst arbetsplanerna
innan första handledningen, risk finns att man inte har tur i gruppindelningen.

Generellt uppskattar alla kursens upplägg som lärorikt och välstrukturerat. Framförallt startmötet i Helsingborg men
också delpresentationen, många handledningstillfällen och en variation handledare var bra. Någon påpekade att det
hade varit fint med en individuell reflektion i halvtid. Den som studenterna gjorde sist på kursen tyckte de var väldigt
givande. Vissa studenter tyckte att inspirationsföreläsningarna var svåra att ta till sig då de inte hade formulerat sina
projekt ännu.

Kursledarens kommentar: 

I år fungerade samarbetet med vår kommun (Helsingborg) väldigt fint. Studenterna verkar ha uppskattat
kursupplägget med uppgiften att iscensätta teorier i praktiken. Metodföreläsningar har fått olika sorters kommentarer,
vissa gillade dem, andra förstod inte poängen och någon tyckte det var en upprepning från tidigare kurser (inte i
HSU). Nästa år ska vi vara tydligare med att beskriva varför vi har olika föreläsningar, detta gäller
inspirationsföreläsningar också. Metodhandledningen infördes för något år sedan för att styra upp detta, inför nästa
år bör vi fundera igenom hur den kan bli bättre för studenterna.

På den muntliga genomgången påpekades att klassen saknade varandra då man bara hängde med sin grupp.
Eventuellt skulle vi kunna införa någon form av kompisgruppsystem.

I år påpekade en student att det vore fint med projektledningsföreläsningar. Det får vi också fundera över, kursen får
inte överlappa MaUs projektkurs. Vi vill att studenterna ka lära sig tänka fritt, vi får fundera över vilken sorts ramar vi
kan ge studenterna inför nästa läsår!

De internationella perspektiven saknas helt i kursen om inte studenterna själva väljer att aktivt lyfta in dem.
Eventuellt kan det målet strykas ur kursplanen då internationella perspektiv inte är särskilt relevant i denna kurs.
Viktigare är då att studenterna lyfter alla aspekter av hållbar stadsutveckling i sina projekt (om än kort), även här får
vi titta på kursplanen och se om vi kan omformulera så att ramarna inte är för lösa i denna annars väldigt öppna
projektkurs.

Studentrepresentantens kommentarer
 Studentrepresentanten har inte lämnat några kommentarer 

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600

mailto:support@slu.se

